
 

 

Side 1 | 1 

Spørgsmål nr. S 511 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 8. januar 2020 
 

Til: Boligministeren  

Dato: 3. januar 2020 

Stillet af: 

 

Heidi Bank (V) 

Deler ministeren bekymringen hos chefanalytiker og boligøkonom fra Nordea 

Lise Nytoft Bergmann der til TV2 den 3. december 2019 har sagt, at hun 

forventer, at afskaffelsen af forældrekøb i virksomhedsordningen som følge 

af finanslovsaftalen for 2020 betyder, »at mange forældre vil trække sig, og 

det vil alt andet lige betyde, at ventelisterne på studieboliger og 

kollegieværelser vil blive længere«? 

(Spm. nr. S 511). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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